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 64שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 01.01.2023מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא  

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 
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 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o  חבר מועצה - יעקבמר בבלי 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר שחר האס 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה - מר מורן ישראל 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o סגן הגזבר  - מר דני פדר 

o מנהלת המחלקה לחינוך מיוחד - גב' שירלי שרף 

o ראש מינהל החינוך - גב' אריאלה קידר 

o מנהלת המרכז למחוננים ומצטיינים - גב' מלכה סיבוני 

o  ראש המינהלת להתחדשות עירונית - אדריגב' לירן 

o רו"ח -רי מר דורון עב 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 
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 )הבניין שקרס( 38-ו 36פרויקט סרלין  .א
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ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 558פרוטוקול מס'  64

 היום. ביטול אזורי רישום. ירד מסדר –של החבר מועצה אלרון פנחס בנושא  -הצעה לסדר  .1

 עלות הבחירות. –של החבר מועצה אלרון פנחס בנושא  -שאילתא  .2

 קבוצת הכדורגל של חולון. –בנושא של החבר מועצה אלרון פנחס  -שאילתא  .3

 מתחם רבי עקיבא. -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  -שאילתא  .4

מוסדות החינוך שנבנו בחמש השנים  -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -שאילתא  .5

 ?2017-2022האחרונות 

 כל פרויקט ומהו ההחזר שהתקבלמהי עלות  -של חבר המועצה שי קינן בנושא  - שאילתא .6

 אבקש פירוט עבור כל פרויקט בנפרד. -משרד החינוך עבורו 

 האם הוגשה בקשה למשרד - של חברת המועצה קפלן בשארי עינב בנושא - שאילתא .7

 החינוך להחזרת הכספים על המלווים והסעות?

בקשה לאישור ניהול מו"מ עם חברות ביטוח לצורך  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .8

 עריכת ביטוחי סייבר לעיריית חולון.

הוספת טבלה חלוקה  -פרוטוקול וועדת תמיכות  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .9

 למכינות קדם צבאיות בעיר חולון.

 2023תיקון תבחינים לשנת  -פרוטוקול וועדת תמיכות  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .10

 והוספת תבחין לבני העדה האתיופית.

 .2022ספטמבר  -דו"ח וועדת השקעות לחודשים יולי  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .11

 מחיקת חובות בהסדרי פשרה. מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .12

צטרפות לצוות מגשרי בית ובוררות אישור בקשה לה מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .13

 של מרכז שלטון מקומי ליועמ"ש העירייה עו"ד יונת דיין.

כחלק מהנחיות הממשלה להכרזה על מתחם פינוי  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .14

נדרש אישור מועצת העיר. מצ"ב הנחיות מצד הרשות הממשלתית להתחדשות  בינוי,

 צה הקרובה שני פרויקטים המבקשים הכרזה:אנחנו מבקשים להעלות למוע עירונית

 )הבניין שקרס( 38-ו 36פרויקט סרלין  .א
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יח"ד, בקידום של הרשות להתחדשות  1100-פרויקט דב הוז המעפילים )מתחם גדול כ .ב

 עירונית(.

הארכת כהונה של מר דני פדר דירקטור בתאגיד מי  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .15

 שקמה.

למר סעדיה בן גיגי )מדריך עיוור(  הארכת שירות קולות אתמועצת העיר אשרה ברוב  .16

 במוזיאון הילדים. 

 ממוזיאון העיצוב.  לגב רבקה ראובן הארכת שירות מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .17

 פרוטוקול

סדר היום, הצעת של  . על64חברים אני פותח את הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

 חבר המועצה אלרון פנחס בנושא ביטול אזורי רישום, בבקשה. פנחס. תציג.

 

 ביטול אזורי רישום –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –הצעה לסדר  .1

שוויון הזדמנויות הוא עיקרון יסוד בדמוקרטיה. כחברי מועצה המייצגים  מר אלרון פנחס: 

לפעול למען שוויון הזדמנויות בחינוך, במיוחד את תושבי העיר חובה עלינו 

עבור ילדי העיר, הילדים שלנו. מטרת העל של כל הורה היא למצות את 

הפוטנציאל האישי של ילדיו ועלינו לאפשר להם כאבן יסוד להצלחתם לבחור 

ללמוד במוסד בו הם חפצים. כהורה הרושם את ילדו לבית ספר קיימים 

עת, מסורת, קירבה, חברים, מורה, מגמה, אופי אוסף של שיקולים. שיקול ד

בית הספר, דמוקרטי, ליברלי, פתוח ועוד. מינהל החינוך לא יכול לשקלל את 

כל השיקולים האלה. מינהל החינוך לא יודע טוב יותר מההורים מה מתאים, 

נכון, טוב יותר לילדיהם ולכן מי שאחראי על חינוך הילדים הם קודם כל 

קיימת הזכות הטבעית לבחור את בית הספר ההולם את ההורים. להורים 

נטיותיהם הערכיות והחינוכיות, שביעות רצונם מהבחירה אף תביא לתמיכה 

רבה יותר בבית הספר. לעתים מתקבל הרושם כאילו תושבי העיר משרתים 

את העיר במקום שהעיר תשרת את תושביה וכך מינהל החינוך בוחר בדרך 

ביל את הבחירה. אזורי הרישום הנהוגים על ידי הקלה לשיבוץ ילדים ומג

מינהל החינוך פוגעים בשוויון ההזדמנויות. הילדים בשכונות חלשות 

נשארים באותן שכונות והחזקים מתחזקים. על מינהל החינוך לפתח גיוון 

וחופש בחירה במוסד ההולם ביותר את צורכי התלמיד כאמצעי יעיל 

דל הסיכוי שלבית הספר תהיה השפעה להגברת המוטיבציה ללמידה. כך יג

חיובית על התלמיד. במקביל בתי הספר ייבחרו על הילדים וייאלצו להשקיע 

בשיווק מרכולתם. הבחירה תהווה מנוף לשיפור מערך החינוך. העירייה 

תשקיע ביצירת מנועי חינוך אטרקטיביים לכל אחד מבתי הספר. בתי הספר 
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מנת למשוך את הילדים אליהם. הם  יתאמצו להביא מורים טובים יותר על

יטפחו מצוינות ואוטונומיה. הבחירה תשפר את בתי הספר ותביא למעורבות 

גבוהה יותר של ההורים. שיתוף פעולה של הורים ומורים הוא רווח לכולם. 

אני מכיר את החששות של מינהל החינוך. הרי הם השקיעו במבנים ובכיתות 

שר לעשות זאת בצורה מבוקרת, בהדרגה. ולא ירצו שיישארו ריקות. אך אפ

למשל להגדיר את אזורי הרישום למרחבי רישום. או קודם כל להרחיב את 

אזורי הרישום לאוכלוסיות חלשות. לבצע סקר על מנת לבדוק את ביקוש 

הילדים למגמות, לבתי ספר וכדומה. לא די במגמות על אזוריות או בבתי 

כי לעולם לא נדע מה כל ילד באמת  ספר על אזוריים, זו רק תחילת הדרך

רוצה אם לא נציג בפניו את כל האופציות. כל האמור לעיל תקף גם לגני 

ילדים. עלינו לזכור כי בידול לאזורי רישום מהווה חתירה לשוויון הזדמנויות 

 בחינוך. עד כאן.

 אני יכול להוסיף כמה מילים ברשותך? מר שי קינן:

 אני אשמח.  מר אלרון פנחס:

תודה. אני שוחחתי עם ניר ברקת שהיה ראש עיריית ירושלים על הנושא הזה  ר שי קינן:מ

ממש והוא אמר לי שכמו בשוק חופשי, ברגע שהוא פתח את אזורי הרישום, 

מה שהדבר הזה יצר זה תחרות בין בתי הספר והעלה גם את הרמה בהם. 

מה  זאת אומרת ברגע שהילד או המשפחה, הילד הוא פה החשוב, הוא

שנקרא חתן השמחה, ברגע שלילד יש את האפשרות לעבור בין בתי ספר 

ואנחנו לא מתייחסים אליו כלקוח שבוי אז גם בתי הספר נלחמים עליו. 

יתרה מכך, ברגע שהשוק נפתח ואני אדם שמאמין בשוק חופשי וליברלי ואני 

 גם חבר במפלגה לאומית ליברלית, כן, אז אני גם מאמין בזה אז זה יצר

תחרות בין בתי הספר שמיד הבהירה איזה בית ספר מבוקש ואיזה לא. מיד 

סומנו בתי הספר שאינם נדרשים על ידי תלמידי ירושלים והדבר הזה גם 

הביא ללחץ מהשטח לשינוי. זאת אומרת גם בתי הספר לכאורה הנכשלים 

במירכאות או הפחות מבוקשים או הפחות טובים, הדבר הזה יצר מועד 

מהתושבים, לחץ על העירייה לשינוי והיו גם כמה שינויים, גם  ההורים,

פרסונליים בבתי הספר האלה. בתי הספר הרגישו שהם צריכים מה שלא היה 

בעבר כשאזורי הרישום היו קבועים, הרגישו שהם צריכים לתת שירות הרבה 

יותר, שירות חינוכי כן? הרבה יותר טוב כי הם עומדים במבחן, בתחרות מול 

י הספר באזור. אז אני כמובן אני מברך אותך על ההצעה. הצעה נפלאה בת

 ואני מקווה,

 אתה יודע אבל שיש בעיה בזה שי? מר יעקב מזרחי:

 תמיד יש בעיות. בעיות נולדו בשביל שנתגבר עליהן. מר שי קינן:
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ילדים מה  1,500ילדים ויש רשימה של  500-אם בית ספר יכול להרחיב ל מר יעקב מזרחי:

 תעשה?

אז זה מה שאני אומר, זה מה שאני אומר. הדבר הזה חידד, הדבר הזה חידד  מר שי קינן:

יעקב את התחרות בין בתי הספר, או. קיי, ויצר גם מנוע להתחדשות. מנוע 

 לשיפור. כי ברגע שאתה משאיר את הכול קיים,

 אבל יש מענק מצוינות לא? מר יעקב מזרחי:

 משאיר את הכול קיים אז יש סטגנציה ואתה יודע,  רגע, ברגע שאתה מר שי קינן:

 אבל יש לך מענקי מצוינות לא? מר יעקב מזרחי:

 רגע יעקב, אין דיון. מר מוטי ששון:

 ובאר מים לא זורמים מביאים זבובים. אז אני מברך את, מר שי קינן:

 לא פתחתי דיון. מר מוטי ששון:

ההצעה הזאת. לדעתי זה דבר שצריך להיות  חבר המועצה פנחס אלרון על מר שי קינן:

 אפילו חזון של העיר ואני מקווה שראש העיר ייקח את זה בשתי ידיים.

 בוא נשמע את התשובה של ראש העיר. מר זאב ניסים:

 חברים מאחר, מר מוטי ששון:

 אפשר רגע? אפשר? גב' נעה צ'פליצקי:

 ות.דק 10-טוב, כן. מותר לך. לא עשו את ה מר מוטי ששון:

גם כנציגת הצטיינות וחינוך שהיה בזמנו היה גם הגשנו  2015-דקה. אנחנו ב גב' נעה צ'פליצקי:

בדיוק את אותה הצעה לפתיחת אזורי רישום ומוטי אני זוכרת שאז ענית 

אני גם קצת למדתי ויש בזה את  2023, 2015שאנחנו נלך ונלמד. נלמד ונלמד. 

ל דבר. עכשיו אם אנחנו מדברים על הפלוסים ויש בזה את המינוסים כמו בכ

שוויון הזדמנויות אנחנו בעצם לא מאפשרים שוויון הזדמנויות לכולם ואני 

אתן לדוגמה את המגזר הממלכתי דתי, את המגזר החרדי. אין להם שוויון 

הזדמנויות כי המבחר של בתי הספר שאתה יכול לתת לאוכלוסייה הזאת 

אני רואה, אז כבר אנחנו באינפלציה בעיר מסוימת, במיוחד בחולון כמו ש

 900ילדים והוא יכול להכיל רק  1,000-של כבר בית ספר דביר שהוא מפוצץ ב

ובנו שם מבנים יבילים, אז כבר אתה מצמצם את הזכויות של חלק 

 מהאוכלוסייה. אז זה כבר לא,

 אפשר לייצר בתי ספר נוספים. מר אלרון פנחס:

 בסדר אז, גב' נעה צ'פליצקי:

אם זה הביקוש זה מה שצריך להיות. זה בדיוק מה שאנחנו צריכים לדעת,  אלרון פנחס: מר

 מה אנשים רוצים ולפי זה,
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 עכשיו בממלכתי,  גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע היא מדברת. מר מוטי ששון:

בממלכתי אם כבר אז אפשר לעשות שוב להתחיל ביסודי, לעשות מרחבי  גב' נעה צ'פליצקי:

וגם זה, גם עם זה יש בעיה כי אם אני אקח את קריית בן  רישום כמו למשל

בתי ספר יסודיים. בקריית רבין אין אפילו אחד. זאת  3גוריון למשל יש 

אומרת אתה בעצם לא נותן שוויון הזדמנויות, כן, ויש הרבה שכונות שיש 

בית ספר אחד ובעצם אתה מאלץ, אני מדברת כרגע על היסודי אני לא 

ות ועל העליונות כי אז ילד יכול לנסוע, אין לי בעיה. עכשיו מדברת על החטיב

גם המבחר של המגמות שאתה יכול לעשות הוא לא אינסופי. כמו שאתה לא 

יכול לפתוח לכל ילד בחינוך המיוחד בית ספר ספציפי אם זה בעיות שמע 

ואם זה בעיות קוגנטיביות ואם זה בעיות של, אז אני אומרת יש בזה את 

ש בזה את המינוס. מצד אחד זה יוצר תחרות וזה טוב. מצד שני זה הפלוס וי

יכול לרוקן את בתי הספר ומצד שני איך אומרים, בתי ספר אחרים וגם נכון 

אז הם יתאמצו להיות יותר טובים. אין בית ספר, בלי תחרות אין בית ספר 

שלא רוצה להיות טוב ואין מנהל שלא רוצה להצליח. זה מהרגע שהוא קם 

בוקר הוא רוצה להצליח והוא רוצה כל התלמידים שלו יצליחו. אבל בפועל ב

יש בזה בעיה. זאת אומרת מצד אחד תחרות שהיא תחרות בריאה ומצד שני 

זה ירוקן חלק מבתי הספר שייקח להם הרבה זמן. עכשיו עוד משהו שאמרת 

לגבי אוכלוסיות חלשות. אוכלוסיות חלשות בלי שום קשר לפתיחת אזורי 

 ישום הם צריכים עדיפות, הם צריכים עדיפות.ר

 היא הייתה מנהלת. מר מוטי ששון:

בלי שום קשר. כן, אני למדתי. זאת אומרת גם אני חשבתי ועכשיו אני  גב' נעה צ'פליצקי:

 חושבת,

 לא, אמרתי לו שאת היית מנהלת בית ספר. מר מוטי ששון:

 אני יודע, מה זה, מר יעקב מזרחי:

 יודעים, יודעים. מר זאב ניסים:

הוא יודע. לא, לא קשור, מאז שפרשתי אני קצת לומדת וגם אני חשבתי ככה  גב' נעה צ'פליצקי:

 וזה לא מאוד חד משמעי לפתוח אזורי רישום ולהגיד,

 אבל אפשר לחקור את זה ולדון בזה. גב' אלינור מטלון:

 נכון, נכון. גב' נעה צ'פליצקי:

 ' שם, אפשר לחקור את זה.23אנחנו משנת  גב' אלינור מטלון:

אני לא שללתי, אני לא שללתי אני רק אומרת שבכל דבר יש גם פלוס וגם  גב' נעה צ'פליצקי:

 מינוס.
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 ברור, כמו בכל דבר בחיים. גב' אלינור מטלון:

וצריך, בדיוק, צריך להתחיל אולי בפיילוט או משהו אבל שזה בעייתי. לא  גב' נעה צ'פליצקי:

יות. שוב, יש מגזר שלם שהוא יפגע. שהוא גם ככה נפגע, אז פותר את כל הבע

 הוא יפגע גם טיפה יותר. זאת דעתי.

 אני רוצה לומר משהו בנושא הזה. מר זאב ניסים:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

 אגב,  מר זאב ניסים:

 זאב עוד דקה. מר יוסי זיידה:

  בחינוך אין חד משמעי. אין שחור אין לבן. גב' נעה צ'פליצקי:

 תני לו לדבר בבקשה. מר חיים סברלו:

 סליחה. גב' נעה צ'פליצקי:

אמנם אני לא התעסקתי מעולם בפדגוגיה, בסדר, אבל מסביב אני יודע שדנו  מר זאב ניסים:

הרבה פעמים בנושא הזה והעלו בזמנו הרבה חברי מועצת העיר, הרבה 

ו הולכים נניח שאילתות בנושא הזה ואני זוכר שדיברנו על עוד דבר. אם אנחנ

לאזור רישום חופשי, זאת אומרת כל הקודם זוכה אני אגיד לך מה יהיה. כל 

בתי הספר, המנהלים מה יעשו? יקחו את החזקים. מה יישאר? יישאר לנו 

החלשים. אז יהיה איפה ואיפה וזה אנחנו לא רוצים שזה יקרה. אנחנו רוצים 

 שיהיה,

 לשלב. מר יעקב מזרחי:

 ,כן מר זאב ניסים:

 גם בצבא עושים שילוב ביחד. מר יעקב מזרחי:

אינטגרציה בוא נקרא לזה. זה הפחד הכי גדול וזה צריך להיזהר מזה. אגב  מר זאב ניסים:

ברישום של גני ילדים זה פחות בעייתי. גם בעייתי, אבל זה פחות בעייתי 

 מכיוון ששם אין חזקים חלשים. 

ה, יעקב. הנושא הזה עלה לא פעם אחת טוב חברים מאחר והנושא הז מר מוטי ששון:

במועצת העיר ודנו בזה, צריך רק להבין אחד שיש לנו גורם שקובע שקוראים 

לו משרד החינוך. אני ביקשתי מאריאלה קידר, ראש מינהל החינוך, לבוא. 

הייתה מפקחת של מחוז תל אביב שאנחנו חלק מהם והייתה בתקופה שלה, 

שיך אותי. בשנים האחרונות משרד ואני אומר כמה משפטים והיא תמ

החינוך עשה ניסיון לשנות את תהליך הרישום לתלמידים בבתי הספר על ידי 

פתיחת אזורי רישום בבתי הספר היסודיים במספר רשויות שרצו להתנסות 
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בתהליך של בחירה מבוקרת בתוך אזור מוגדר. כמו שדיברתם בקריית בן 

 בתי ספר. 3גוריון, יש שם 

 פיילוט.  רחי:מר יעקב מז

המהלך נותן חופש להורים לבחור את המסגרת הלימודית הרצויה לילדים  מר מוטי ששון:

שלהם, מגבירה את התחרות בין בתי הספר. אולם יש שיקולים נוספים 

שחשוב לקחת אותם בחשבון. הוגנות וצמצום פערים, אינטראקטיביות, 

ת ההיצע. זה נרשמים הפחתת לחץ על התלמידים, עודף ביקוש אל מול מגבלו

כולם, מתחיל להסיע אותם כל היום תתחיל להסיע אנשים מקצה אחד לקצה 

שני כי הם בחרו בית ספר כזה, בית ספר אחר. הגדלת הפער בין אוכלוסיה 

חזקה לאוכלוסיה חלשה, מוחלשת. כמו שאתה אמרת, כדרכי אני סומך על 

 אנשי המקצוע,

 בץ את כל ילדי ג'סי כהן ביחד? זה יותר חמור.זה ממש לא נכון. מה, לק מר שי קינן:

שי לא פתחתי דיון. כדרכי אני סומך על אנשי המקצוע ואני תמיד מתייעץ עם  מר מוטי ששון:

אנשי המקצוע. גם כיום כשיש בקשות פרטניות, יעקב, בקשות פרטניות הן 

נבחנות מקצועית בהתאם לכל מקרה לגופו. בבקשה אריאלה תציגי את 

 הדברים.

טוב שלום, ערב טוב. אני יכולה להתחבר לכל מה שנאמר כאן גם בעד וגם  גב' אריאלה קידר:

בנגד כמו שנעה אמרה. יש כאן באמת יש טיעונים שתומכים בעד הרעיון ויש 

גם טיעונים שבאמת פוסלים את הרעיון ואני רק אגיד לכם שבעצם יש בכל 

אחד שהוא המודל  מודלים בגדול. מודל 3מה שקשור לאזורי רישום יש 

שקיים עכשיו בעיר שזה אנחנו, העיר רשות, מווסת את הלומדים לבתי ספר 

שונים בעיר על פי אזורי רישום מוגדרים מראש. מודל שני זה מודל של 

בחירה מבוקרת. אתה אומר אני נותן כמו שנעה אמרה בתוך מרחב מסוים 

מודל האוטופי אני מייצר איזשהו סוג של בחירה. זה כרעיון. ויש את ה

שכמעט לא קיים בשום מקום, שאין לך בכלל אזורי רישום. זה פתוח לגמרי 

וכל אחד לומד איפה שהוא רוצה. המודל הזה קיים אולי במועצה אזורית 

בתי ספר כך שזה בטל באמת בשישים. אין  2-3אחת או שתיים שיש להם 

ה לתוקף לזה שום משמעות. אחרי הכול המודל של אזורי רישום נכנס ככ

. אי אפשר לעשות שום דבר שקשור באזורי רישום 2012-במערכת החינוך ב

ללא תהליך מאוד מאוד מסודר ומוגדר של משרד החינוך שהתהליך מתחיל 

בנושא של הגדרת ייחודיות לבית הספר. פתיחת אזורי רישום או בחירה 

 מבוקרת של אזורי רישום באה עם הגדרת ייחודיות של בתי הספר. לפני

, העיר חולון בתי ספר היסודיים בעיר 2013-14כשהייתי בתפקיד בשנת 

חולון, יחד עם טובה דולב? זה היה כשטובה דולב הייתה פה בעיר, ניסו 

להיכנס לתהליך של פתיחת אזורי רישום ועברו את השלב של ייחודיות בתי 
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חד, ספר. כל בית ספר היה צריך לייצר לו איזשהו דנ"א ולהגיד במה אני מיו

מה תהיה המומחיות שלי שאיתה אני אמשוך אליי תלמידים. בפועל היו לזה 

כל מיני כותרות מאוד אטרקטיביות אבל בפועל, בוא, בינינו לא היה הבדל 

 כל כך בין בית ספר אחד לבין בית ספר שני. והנושא הזה גווע.

 איפה זה? מר שי קינן:

 סליחה? גב' אריאלה קידר:

 ת על מקום ספציפי?את מדבר מר שי קינן:

על יסודי. על יסודי, בכל העיר היה תהליך. בכל העיר היה תהליך ביסודי.  גב' אריאלה קידר:

בחנתי את הנושא הזה מחדש. יצרתי קשר עם משרד  2017-כשנכנסתי לעיר ב

החינוך עם מי שמתעסק במשרד החינוך, בחנתי את הדבר הזה וראיתי שזה 

העיר זה לא ישרת אותנו. חקרתי את הנושא  לא ייתן לנו במבנה הנוכחי של

רשויות נכנסו לתוך  51 2012-, מ51הזה מה קורה ברשויות אחרות. יש 

רשויות גדולות. עם נתניה, פתח תקווה,  4התהליך הזה והתהליך התחיל עם 

רשויות גדולות שנשארו בתהליך הזה באופן מאוד לא  4ראשון לציון ובת ים. 

ת בו ברמה כזאת או אחרת גם היום ושאר, בשאר מעמיק ולא שלם שמחזיקו

הרשויות הן רשויות מאוד קטנות, מועצות מקומיות. אני מביאה את 

הנתונים מתוך שיחה לקראת הפגישה הזאת עם משרד החינוך. יצרתי קשר 

ולמדתי את הנתונים. הרעיון של בחירה הוא רעיון מקסים אבל בחירה זה 

ובעצם הרעיון הזה של פתיחת אזורי רישום  לא הכול. יש עוד כל מיני דברים

או בחירה מבוקרת מדבר על מעבר לרגולציה שיתופית והשטחת הפירמידה 

שזה באמת נראה נהדר בעידן שלנו, פירמידה שטוחה וזה. אלא מה? שבוא. 

נגיד את זה כאן בדל"ת אמותינו, הציבור לא יודע לקבל לא והמשמעות של 

וא לפתוח חזית של מלחמה וכניסה של כוחות כל סירוב לכל תהליך בחירה ה

פוליטיים שמתערבים בתוך תהליכים וצריך להיות מאוד מאוד חזק כדי 

לנהל את התהליך הזה. עכשיו, אני רוצה רגע להגיד שבאמת גם אם אני רגע 

אחזור על חלק מהדברים שאמרתם, ברמה הערכית באמת יש פה, המהלך 

מסגרת האופטימלית לילדים שלהם וכן הזה נותן חופש להורים לבחור את ה

מגביר גם את התחרות בין בתי הספר והתחרות יכולה לפעמים לתרום 

ולפעמים יכולה להזיק. אנחנו קראנו מלכה ואני סגניתי מחקרים שאומרים 

שהתחרות היא רק מקדמת ומשפרת וקראנו גם מחקרים שאין בתחרות 

מיוחד. ברמה המערכתית הזאת משהו שהוא באמת יוצר, מביא איזשהו ערך 

מקומות שבהם הבחירה היא באמת אפשרית, יש איזשהו בעיה של הפעלת 

מנגנון של פיקוח שבו איך אנחנו מקבלים וממיינים תלמידים לבתי ספר שיש 

להם ביקוש גבוה? ושלא ייווצר מצב כמו שכאן נאמר שלא ילד בוחר את בית 

ר את, אתה אמרת את זה הספר אלא בית הספר בסופו של דבר הוא זה שבוח

 נדמה לי, הוא זה שבוחר,
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 נכון ומה שיקרה שכל חברי המועצה יצטרכו לעבוד כל היום בלשבץ ילדים. מר זאב ניסים:

 הוא זה שבוחר את התלמידים.  גב' אריאלה קידר:

 כי אין מקום לכולם. מר זאב ניסים:

רישום נגיד אפילו כשהיינו בעולם עכשיו, בנוסף לזה כשאתה מתחיל אזורי  גב' אריאלה קידר:

שבכל אזור יש לנו מספר שווה של בתי ספר, אבל בוא נסתכל על המבנים 

הפיזיים. אני יכולה להשוות את בית ספר שמיר כמבנה פיזי למשל או בית 

ספר שמגר שנבנה לבית ספר המגינים או לבית ספר בן צבי או לבית ספר 

רים האלה יש להם השפעה מאוד מאוד גורדון או לבית ספר שייר? עכשיו הדב

רצינית על תהליך הבחירה. אלה הם גם דברים שמשפיעים. עכשיו יש עוד 

דבר שהנושא של הסעות. כשאתה מאפשר, בעצם אתה צריך לתת הסעות אם 

ק"מ. עכשיו גם בית ספר יסודי, ילד שצריך ללכת  2-אין לך בית ספר מעבר ל

ייקחו  מי ייקח את הילדים שלו?ק"מ לבית ספר שהוא בחר,  1.8ברגל 

האוכלוסיות החזקות יותר את הילדים. ועוד פעם תגביר את כל הציר של 

 התנועה במרחבים לדעתי הם ילכו,

 נחכה לנת"ע שתהיה מוכנה. מר יעקב מזרחי:

זה אמרתי, אה, וגם  אולי, אולי אז. מה עוד רציתי להגיד על העניין הזה? גב' אריאלה קידר:

בתי ספר אפילו באותו אזור. נגיד אפילו ילד הוא במקסימום כשאתה פותח 

ק"מ, אתה לא יכול בסופו של דבר הילד מסיים את יום הלימודים ויש  2של 

פעילות שלמה וחיים שלמים סביב קהילת בית הספר. והילד שגר רחוק הוא 

לא חלק מאותה פעילות. הוא מפספס את זה. אתה לא יכול לייצר לו את 

אתה כן רוצה שבית הספר יהווה מקור קהילתי, מקור קהילתי הדבר הזה ו

לאוכלוסייה של בית הספר. אז אני אומרת, אני אומרת רגע אני רוצה להגיד 

עוד משהו אחד, זה אמרתי, אה עוד נקודה שאני רוצה להגיד זה שאנחנו 

עובדים על רצפים בין גן הילדים לבית הספר היסודי, בין בית ספר יסודי 

הביניים כשכל אחד בוחר את המסגרת שלו יש קושי בעבודת לחטיבת 

רצפים. וכמובן מדיניות ויסות התלמידים לבתי ספר על פי קריטריונים שהם 

לא רק ערך הבחירה הולכת ונחלשת. ראש העיר הזכיר את העניין של הוגנות 

וצמצום פערים. ראש העיר דיבר על אינטגרציה בחינוך. ראש העיר דיבר על 

לחץ על תלמידים בהקשר של התקבל או לא התקבל לבתי ספר וזה הפחתת 

לחצים שלטעמי בשלב הזה הם מיותרים. מה עוד שבאמת בתי ספר יסודיים 

לא יכולים לייצר ערך שהוא מאוד מאוד משמעותי אם זה לא בית ספר 

ששייך לזרם מסוים כמו דמוקרטי, אנתרופוסופי וכאלה דברים. אין לזה 

יו בעל יסודי רק אני רוצה להגיד שבעל יסודי כדי לצמצם, שום משמעות. עכש

אתם זוכרים שבתשפ"א לפני שנתיים נדמה לי זה היה, אנחנו רצינו לצמצם 

גם את הטרפת הזאת של ילדים שהולכים ומתמיינים לאינסוף כיתות 
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מתמחות שבכל בית ספר יש בסופו של דבר את אותה כיתה. כי כל הכיתות 

לצערי הרב אבל זאת המציאות, סביב מדעים המתמחות הן ברובן 

ומתמטיקה ואז פתחנו בכל בית ספר כיתות מצוינות ופתחנו בדיוק היום 

מרחבי מצוינות בעיר. אין לזה  43הייתה לי ישיבה על זה, פתחנו בנוסף 

מרחבי מצוינות. זה מספר מטורף שאין לו אח  43בכיתות, רק ח' וט' יש לנו 

מרחבי  2ו לנו מורים היינו יכולים לפתוח עוד ורע ואם היה לנו, אם הי

מצוינות רק אין לנו מורים לאייש. זהו אלה הדברים. אני אומרת שהמחשבה 

לדעתי של אזורי רישום, הרעיון הוא רעיון מעניין אבל אני חושבת 

שהמחשבה הזאת היא לא מחשבה שלמה. היא לא מחשבה מוגמרת ולכן אני 

 א הזה. זאת עמדתי.חושבת שלא כדאי שניכנס לנוש

אריאלה היקרה, ביטול אזורי רישום זה בתחום הרשות או שזה בא מלמעלה  מר מאיר חלבי:

 ממשרד החינוך?

רשות יכולה להגיד אני מעוניינת להתחיל את הדבר הזה. אתה לא יכול  גב' אריאלה קידר:

לעשות את זה בלי אישור של משרד החינוך וזה לא מהיום למחר. זה תהליך 

תה צריך לעבור אותו. זה לא אתה אומר היום שנה הבאה אני רוצה, לא. שא

 תהליך מאוד שיטתי שצריך לעבור בו מספר שלבים.

 זאת אומרת בהצעה הזאת מגלגלים את זה על המנהל. מר מאיר חלבי:

 לא על מנהל, על רשות. גב' אריאלה קידר:

 לא, בהצעה של לבטל את ביטול רישום אז, מר מאיר חלבי:

 משרד החינוך. ר יעקב מזרחי:מ

 רגע אני רוצה להבין. מנהל בית הספר ייקבע?  מר מאיר חלבי:

לא, מה פתאום. זה לא יכול להיות רק, זה בכלל לא קשור למנהל בית ספר.  גב' אריאלה קידר:

זה קשור למדיניות של עיר. עיר קובעת אם היא רוצה ללכת למהלך כזה או 

 ים לתוך התהליך הזה. לא ואז המנהלים כמובן נכנס

 הוא שואל לגבי הרישום עצמו. לזה הכוונה שלו. מר זאב ניסים:

 לא הבנתי, אז לא הבנתי את השאלה.  גב' אריאלה קידר:

 הוא שאל לגבי הרישום. המנהלים צריכים להתעסק עם זה? מר זאב ניסים:

 בשלב הבא, נגיד ואושר.  גב' אלינור מטלון:

 דים מנוהלים על ידי הוראה ממשרד החינוך בכל זאת?או שהתלמי מר זאב ניסים:

 מינהל החינוך. לזה התכוונת? גב' אריאלה קידר:

 מה? מר מאיר חלבי:

 מי מתכלל בפועל, מי מבצע.  גב' אלינור מטלון:
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 היום כל, את הרישום? גב' אריאלה קידר:

 ואת ההחלטה. גב' אלינור מטלון:

 מינהל החינוך. מינהל החינוך מבצע את זה.מי מבצע את ההחלטה?  גב' אריאלה קידר:

 טוב חברים. העמדה של אנשי המקצוע ברורה, ידועה. מר מוטי ששון:

 אני רוצה להגיב. מר אלרון פנחס:

 אם אתם רוצים להיכנס לדיון בבקשה. מר מוטי ששון:

 אני רוצה עוד שאלה. מר אלרון פנחס:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

לגבי ההגדלה לדוגמה היום באגרובנק כל הילדים נגיד מנותבים שוב פעם,  מר אלרון פנחס:

 רק לאורט, אין שום בחירה. למה לא להרחיב את האזורים האלה?

 הם יכולים ללכת לכיתות מתמחות. הם, גב' אריאלה קידר:

 דיברנו על צמצום פערים. איך זה יכול להיות? מר אלרון פנחס:

 מקרה לא,  אבל יכול להיות בכל גב' אלינור מטלון:

 הילדים של ג'סי כהן בג'סי כהן אז הם נשארים שם. מר אלרון פנחס:

 לא, לא.  מר זאב ניסים:

 קודם כל בג'סי כהן אין בית ספר ואנחנו עושים אפליה מתקנת. גב' אריאלה קידר:

לא משנה, זו דוגמה. אם הילדים בשכונה שלהם אז אין להם לאן להתקדם,  מר אלרון פנחס:

 ההפך. 

שנתיים מאוד דומים במגמות,  6-תקשיב, בתי הספר, כל בתי הספר ה ' אריאלה קידר:גב

במסלולים שיש בהם. עכשיו, יש שם כן כיתות מתמחות. באורט יש לנו כיתת 

 מופת, יש לנו בקריית שרת את כל המגמות של אמנויות הבמה, או. קיי, 

 כן אבל פתחת נגיד את כיתת הסייבר, מר אלרון פנחס:

ויש לנו בקציר רובוטיקה. רק שנייה. ויש לנו בקציר רובוטיקה. למשל עכשיו,  אריאלה קידר:גב' 

אמרנו? עוד  7אני שומעת על זה גם בתכניות עבודה, נראה לי שהמספר עוד 

 מרחבי רובוטיקה אנחנו פותחים בבתי ספר ואני, 7

 .44וזה מתוך  מר מוטי ששון:

 יר משקיעה בלפתוח עוד. לא שיהיה רק בקציר, העירייה משקיעה, הע גב' אריאלה קידר:

 מיליון, )על חשבון עיריית חולון( 210אישרנו את התקציב רק לאחרונה,  מר מוטי ששון:

 מה עם סייבר? גב' נעה צ'פליצקי:
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מרחבי  44מיליון ש"ח. יפה. למה? כשהיא מדברת  210רגע, רגע, אני מדבר.  מר מוטי ששון:

 למידה שונים,

רגע לתלמידים למשל בג'סי כהן, מתל גיבורים לא יכולים להגיע, לא מדבר  זברלו:מר חיים 

 על הציבור החרדי.

 בחטיבות הביניים בהחלט. מר מוטי ששון:

 זה מגמות ייחודיות. מר קובי מכלוף:

 מגמות ייחודיות, כן. מר מוטי ששון:

ביניים אין מגמה, יש רק  זו מגמה ייחודית על אזורית. ובכלל בחטיבת גב' אריאלה קידר:

 מסלולים. אין דבר כזה מגמות, יש רק בתיכון. 

 טוב חברים,  מר מוטי ששון:

 סייבר בנבון. גב' נעה צ'פליצקי:

פתחו סייבר בנבון, כל בית ספר יכול לפתוח. כן. אתה לא יכול לתת הכול  גב' אריאלה קידר:

 לכולם אף פעם.

 צוע, אני כל פעם מתבלבל.פנחס שמעת את אנשי המק מר מוטי ששון:

 אתה אלרון או אתה פנחס? מר יוסי זיידה:

אלרון. אלרון, בסדר. שמעת את ההערות, זה לא דבר פשוט. לכן אני אומר,  מר מוטי ששון:

 אתה רוצה לקיים דיון על זה?

 כן. מר אלרון פנחס:

יון? לא, לא, אוקיי. אני לא חושב שיש על מה חברים, מי רוצה כן לקיים ד מר מוטי ששון:

בעד לקיים דיון. מי בעד  5, 4, 3, 2, 1הם רוצים לקיים דיון. מי שרוצה. 

להוריד את זה מסדר היום לאור הדברים שנאמרו גם על ידי וגם על ידי 

, 6, 5, 4, 3, 2, 1אריאלה קידר ראש מינהל החינוך. מי בעד להוריד את זה? 

 .. לאור מה שאמרה אריאלה, תודה רבה10, 9, 8, 7

 מי נמנע? מר זאב ניסים:

 לא צריך נמנע.  מר יעקב מזרחי:

 אני נמנעתי פעם אחת. מר זאב ניסים:

 אחד נמנע. יעקב מה איתך? אתה בעד? מה הצבעת? מר מוטי ששון:

 לקיים דיון אני אמרתי.  מר יעקב מזרחי:

 , אני עובר לסעיף הבא. ירד מסדר היום מר מוטי ששון:

 כחות של חברי המועצה זה סוף קורס. מוטי הנו מר מאיר חלבי:
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 מחר יוצאים מכתבים למשרד הפנים מאיר. מר יוסי זיידה:

 נושא, או. קיי, עלות הבחירות בבקשה.  מר מוטי ששון:

 

 עלות הבחירות  –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא  .2

 חברים שאילתא בנושא עלות הבחירות.  מר מוטי ששון:

 לרון בבקשה, שאילתא. א מר יוסי זיידה:

 נקודה משהו, 2בתקציב נדמה לי שמו  מר אלרון פנחס:

 אותם מספרים, אותם מספרים. לא, לתקציב הקרוב יש הגדלה. מר יוסי זיידה:

 הרבה יותר. מר אלרון פנחס:

 על פי בקשת משרד הפנים. מר יוסי זיידה:

 הייתה הגדלה, נכון. היית פה לא? מר יעקב מזרחי:

 על פי בקשה של משרד הפנים. זיידה:מר יוסי 

 או. קיי.  מר אלרון פנחס:

 הוא הגיש את זה לפני, בגלל זה. מר יעקב מזרחי:

היו הוצאות  2018או. קיי קיבלתם את התשובה. עלויות הבחירות בשנת  מר מוטי ששון:

ש"ח. הוצאות  678,483עירייה, פרסום, מודעות, כיבוד, ציוד וכדומה היו 

העירייה קיבלה החזר ממשרד . ₪ 1,106,731ים וכדומה זה השכר, מזכיר

 נעבור לשאלה הבאה.. ₪ 710,900הפנים בסך 

 אבל הוצאות השכר זה משרד הפנים משלם?  מר מאיר חלבי:

 על הפקידים.  מר מוטי ששון:

 לא, הוצאות השכר של המזכירים. מר מאיר חלבי:

 להחזיר. העירייה משלמת ומשרד הפנים אמור מר יוסי זיידה:

 העירייה. אז זאת אומרת העירייה פה בחישוב הוציאה מיליון ש"ח. מר מאיר חלבי:

 אבל אתה מקבל חזרה מאיר. מר יעקב מזרחי:

 .710 גב' אלינור מטלון:

יש השתתפות של הרשות המקומית ויש השתתפות של משרד הפנים. אבל  מר מוטי ששון:

 הוא מוביל. הלאה, אלרון בבקשה.

 

 קבוצת הכדורגל של חולון –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא  .3
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איך ייתכן שלחולון העיר העשירית בגודלה במדינה לפי ויקיפדיה לפחות, אין  מר אלרון פנחס:

קבוצת כדורגל בליגות המקצועיות, ליגת העל והלאומית. אילו משאבים 

 מושקעים ברמה שנתית?

כי כל הענפים האחרים, כדוריד יש לך, גם נשים וגם אגב זה הענף היחידי  מר מוטי ששון:

גברים ויש לך בכדורסל גם גברים גם נשים בליגת העל. ואיזה ענף עוד 

 אמרתי?

 כדור מים גם. מר זאב ניסים:

 ולצערנו הרב כדורגל, מר מוטי ששון:

 זה הענף הכי פופולרי בעולם. מר אלרון פנחס:

כנראה שבחולון לא. עובדה, עובדה שהנהלה לא מצליחה  הכי פופולרי אבל מר מוטי ששון:

 להרים את הסיפור הזה של הקבוצה ואנחנו מקציבים כסף לפי קריטריונים.

 אם היו עולים ליגה היו נותנים הרבה יותר. מר חיים זברלו:

בדיוק. אבל זה לפי ככה. אם זה ליגת העל יש קריטריונים ברורים שאושרו  מר מוטי ששון:

ץ שהטיל עליי השופט לוין ז"ל להיות ביחד עם מינהל הספורט, ומי גם בבג"

עם השופט, שופט לוין שאנחנו נשב ובנינו קריטריונים לפי,  עוד זה היה שם?

נתונים אובייקטיבים, לפי מספר הצופים שבאים, לפי מספר הקבוצות, לפי 

כל אם ליגת העל או ליגת המשנה וכאן נקבע ולשמחתי הרבה אישרו את זה ב

הרשויות בארץופעילים לפי קריטריונים. ברגע, כמו שאמר זברלו, ברגע שהם 

 יהיו בליגה יותר גבוהה הם יקבלו יותר כסף.

 אבל גם עשינו מעשים,  מר יוסי זיידה:

כל המשימה שלנו, באמת, אם אתה באמת מעוניין שתהיה קבוצת כדורגל  מר זאב ניסים:

 פה בכירה. נכון, זה הכול עניין של,

 עשינו משהו.  מר זוהר נוימרק:

 אחד זה עניין של תהליך. אבל, מר זאב ניסים:

 כמו שיקימו, מר חיים זברלו:

 רגע, רגע, תן לזאב. מר יוסי זיידה:

כדי להביא אותם למצב שמישהו יבוא, איזה ספונסר יבוא כמו שקורה בכל  מר זאב ניסים:

שהעירייה כן רוצה את הקבוצה הזאת וכן  הקבוצות, ספונסר שיבוא, יראה

תומכת ויש, אגב יש אוהדים בכדורגל בחולון והרבה אוהדים. אגב אתה 

רואה אותם כשהם הולכים למכבי תל אביב, הפועל תל אביב וכל מיני, בית"ר 

ירושלים, לא חשוב מה. אני חושב שאם אתה תעזור רק להגיע לליגה נאמר 

 . א', משהו כזה, לא הם מגיעים
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אה אתה לא מדבר על צופים, אתה מדבר על קבוצת כדורגל. אתה לא תומך  מר יוסי זיידה:

 בקבוצה מסוימת. 

 אז הם לא אטרקטיביים. מר זאב ניסים:

 זאב אני אגיד מילה בבקשה. זאב אני רוצה להגיד. לפני כמה שנים,  מר יוסי זיידה:

 חברים הייתה בליגת העל הרבה שנים. מר זאב ניסים:

 זאב לפני כמה שנים עשינו תהליך, ר יוסי זיידה:מ

 זוהר הולך למשחקים שלהם ולקח גם אותי למשחקים בירמיהו. מר מוטי ששון:

 בירמיהו יש להם כמעט חצי מיליון ש"ח תמיכה.  מר יעקב מזרחי:

 היה איחוד, מר מוטי ששון:

צענו, זימנו את כל עשינו לפני כמה שנים תהליך של רפורמה בכדורגל. ה מר יוסי זיידה:

קבוצות הכדורגל בעיר שהיו אז. הצענו להם איחוד קבוצות. אמרנו שברגע 

שיתאחדו אנחנו נגדיל את ההקצבה. זאת אומרת גם נאסוף את כל מה 

שכולם מקבלים בנפרד וגם נתגמל ביותר. היה איחוד של שתי קבוצות, אני 

איחוד הזה לא מתעסק כרגע בשמות. אחת הקבוצה אחר כך פירקה את ה

והיום אנחנו מתעדפים בקריטריונים את הקבוצה הבכירה של העיר. זאת 

אומרת הקבוצה שנמצאת במקום הגבוה ביותר בליגות, במקרה הזה זה 

ש"ח.  440,000ירמיהו, היא נמצאת בליגה א', מקבלת תקציב יחסית גדול של 

מאיתנו ואם הייתה עולה ליגה למשל בשנה שעברה כשהיה לה סיכוי וקיבלה 

 סיוע ככל שיכולנו, הייתה מקבלת תקציבים הרבה יותר גדולים.

 הרבה יותר, הרבה יותר. מר זוהר נוימרק:

 זאת אומרת עדיין יש פה ספונסרים, מר יוסי זיידה:

 כמה? מר שי קינן:

 אי אפשר לעשות עירוני חולון? מר מאיר חלבי:

 זה לא עובד.  מר זוהר נוימרק:

 מה, למשל ל מר זאב ניסים:

אם אתה מעלה בענף אחד אתה צריך בכל הענפים. אתה צריך לקחת את זה,  מר מוטי ששון:

 בחשבון.

אתה לוקח על פי חוק. יש דמי שימוש על פי חוק אבל הם לא גדולים, הם  מר יוסי זיידה:

 ומשהו ש"ח לשעת שימוש באצטדיון שאתה מחזיק. 100, 100בסדרי גודל של 

 ג"ץ,שי היה ב מר מוטי ששון:

 כמדומני, כמדומני יוסי ותבדוק את זה, החוק לא מגדיר את דמי השימוש.  מר שי קינן:
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 סליחה, אני הייתי בבג"ץ. מר מוטי ששון:

 סבירות, אתה צריך שזה יהיה סביר. הוא לא יכול לקבוע, מר זוהר נוימרק:

ש"ח  100אני שמעתי שעיריות מסביב יש להן חוזה עם קבוצות הספורט על  מר שי קינן:

 בשנה. 

 אין דבר כזה. מר מוטי ששון:

 זה אגדה? מר שי קינן:

 שי אתה מביא לי כל פעם מהאגדות. מר מוטי ששון:

אני לא יודעת אם זו אגדה או לא, אבל זו לא הקצאה. זה כנראה ששימוש  עו"ד יונת דיין:

 .24/7במגרש ספורט הוא לא הקצאה, הוא לא 

 לא,זאת אומרת המחוקק  מר שי קינן:

 זה לא חוקי. מר זוהר נוימרק:

אז אני רוצה להבין. המחוקק לא הגביל אותנו באיזה סכום. זאת אומרת  מר שי קינן:

 הוא לא נקט בסכום על דמי שימוש,

 לא, אמר ראויים. מר זוהר נוימרק:

 הדרישה היא לדמי שימוש ראויים כמו שלמשל מאפשרים שימוש בחוג, עו"ד יונת דיין:

 אבל למה? חכי רגע, אני הייתי בבג"ץ על זה. ן:מר מוטי ששו

 על זה היית בבג"ץ? על מה? מר שי קינן:

 דמי שימוש. מר מוטי ששון:

 ו? מר שי קינן:

כי הרי מה עשינו? אמרנו דבר פשוט. אני קובע את העלות הכי נמוכה שזה  מר מוטי ששון:

 היה של וינגייט, מחירים נמוכים. הגישו נגדי עתירה לבג"ץ.

 מי הגיש? מר שי קינן:

 וכמה שנים. עכשיו, מי שבדרך כלל הגיש עתירות נגדי זה מכבי חולון, 20לפני  מר מוטי ששון:

 ואליצור חולון. מר יוסי זיידה:

ואליצור חולון. אלו שמקבלים כסף אלה הלכו נגדי. ואז השופט אמר זה  מר מוטי ששון:

 ר. מחיר לא סביר וצריך לקבוע מחיר שהוא יהיה סבי

 אבל איזה אינטרס היה להם, מר שי קינן:

 לא, לא, אני לא, מר מוטי ששון:

 הם צריכים לשלם, מר שי קינן:
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זה כסף ציבורי. אתה צריך לחלק אותו גם, גם למשל העירייה. אני עכשיו  מר מוטי ששון:

עומד, לקחתי את תיאטרון חולון לפעילות של העירייה. אני צריך לשלם. 

 אני מחר רוצה לקחת את זה לאירוע, אני משלם לשמשון.אנחנו משלמים. 

 אתה חייב לשלם, אתה מעביר מהעירייה לחברה. מר זאב ניסים:

לא חשוב. זה ישות משפטית נפרדת וזה נפרד וזה נפרד, אתה צריך להעביר.  מר מוטי ששון:

נקבע. אבל זה נקבע, שי. מה אתה רוצה שאני אבקר את מה שנקבע? אלה 

 נקבעו.התעריפים ש

לא, אולי לא. אבל מה שכן, צריך שגם הדברים יעשו שכל. למשל יש קבוצת  מר שי קינן:

נוער בעיר ושמעתי שמשלמת דמי שימוש שהם יותר גבוהים מהתמיכה בה. 

 זאת אומרת היא בדפיציט גם. אז זה גם לא סביר. 

 אני לא מכיר, מר מוטי ששון:

 מי זאת הקבוצה הזאת? מר יוסי זיידה:

 אני לא יודע, לא שמעתי. מי זאת? מוטי ששון:מר 

 תגיד שי. תגיד איך קוראים לה. מר יעקב מזרחי:

 אני לא חושב שיש קבוצה כזאת. מר יוסי זיידה:

 אני אדבר איתך על זה. מר שי קינן:

 דורון אתה מכיר כזה דבר?  מר יוסי זיידה:

 לא. מר דורון עברי:

 התקציבי.דורון הוא הבקר  מר יוסי זיידה:

 הנה, הבקר התקציבי של העירייה, בקשה. מר מוטי ששון:

 אז אתה יודע מה? אז אולי יתנו לנו, אולי יתנו לנו רשימה. מר שי קינן:

 שי אתה רוצה לדבר איתי בנפרד? דבר איתי בנפרד.  מר מוטי ששון:

 ער,יתנו לנו רשימה של כמה אנחנו מתקצבים בקבוצות הספורט, גם בנו מר שי קינן:

 אבל זה מתפרסם. קיבלת את זה לקראת,  מר מוטי ששון:

 וכמה גובים דמי שימוש, כן. מר יוסי זיידה:

 הכול התפרסם, מה קרה לך? שי.  מר מוטי ששון:

 נעביר לכם לאישור. 2023-ב מר דורון עברי:

 אוקיי, בסדר. מתי זה יהיה? ישיבה הבאה? מר שי קינן:

 אר נספיק להעביר.נראה לי שבפברו מר דורון עברי:
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שי אתה תקבל רשימה. אתה רוצה לחכות? טוב אני עובר לשאילתא הבאה.  מר מוטי ששון:

 בבקשה יעקב.

 

 מתחם רבי עקיבא –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  –שאילתא  .4

 מוטי, חולון מעולם לא השתתפה בפרויקטים של דיור למשתכן. מר יעקב מזרחי:

 למשתכן? מר מוטי ששון:

 לא דיור למשתכן ולא דיור מוזל. יעקב מזרחי: מר

 אבל אין להם, מר מוטי ששון:

דקה, דקה, תן לי לדבר. אמרת שאין קרקעות. יש לנו את מתחם רבי עקיבא  מר יעקב מזרחי:

שיש לנו שם אחוזים גדולים במתחם הזה, שותפים. למה לא להשכיר או 

ן שהם זכאים לכך? לשכור, להשכיר או למכור במחיר מוזל לתושבי חולו

 לעשות פרויקט מסוים לזוגות הצעירים. עכשיו, דקה אני אגמור, אני אגמור. 

 מי קובע? מר זאב ניסים:

אני הבנתי שהעיר הולכת לבנות דירות לזוגות צעירים. דירות לזוגות צעירים  מר יעקב מזרחי:

 3 לא מוזילות את מחיר הדירה. אני רוצה להוזיל. אתה אומר לי אני אבנה

 2-חדרים ופה ושם, נכון. זה יהיה חדש זה יהיה יפה. אבל ימכרו אותם ב

 פלוס מיליון. ואז בעצם זה לא מחיר זול לזוג צעיר.

 יעקב תקשיב טוב. מר מוטי ששון:

 אתה לא נותן לי לדבר. מר יעקב מזרחי:

 קודם כל, אתה רוצה להמשיך לדבר? מר מוטי ששון:

 מה? מר יעקב מזרחי:

 הבנתי מה שאתה רוצה. ון:מר מוטי שש

 טוב, דבר. מר יעקב מזרחי:

 יעקב, אתה שאלת שאילתא אני רוצה לענות לך. מר מוטי ששון:

 אוקיי. מר יעקב מזרחי:

 שאני אדע. מי, מי זכאי? לא, אבל אני שואל אותך שאלה. מי באמת זכאי? מר זאב ניסים:

 יש חברות, מר יעקב מזרחי:

 קריטריונים.יש  גב' אלינור מטלון:

 יש חברות שמוציאות תעודת זכאות על פי קריטריונים.  מר יעקב מזרחי: 

 נכון. גב' אלינור מטלון:
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 לתושבי העיר? מר זאב ניסים:

 לכל אזרח במדינה. מר יעקב מזרחי:

 חבר'ה, חבר'ה.  מר מוטי ששון:

 רגע, רגע, סליחה. למה, למה, מר זאב ניסים:

 רגע, יעקב. חבר'ה סליחה  מר מוטי ששון:

 זה שני דברים שונים. גב' אלינור מטלון:

 אתה גולש. מר מוטי ששון:

 הוא התחיל.  מר יעקב מזרחי:

לא נתת לי לענות לך. יעקב, היה תכנית של עיריית חולון בתקופה של יצחק  מר מוטי ששון:

 רבין ז"ל,

 בתל גיבורים וקריית מיכה. מר חיים זברלו:

זברלו? בתל גיבורים ובקריית מיכה. החברה הכלכלית, הטילו הנה שמעת מ מר מוטי ששון:

יחידות דיור  454עליה בתקופה שג'קי אבן היה המנכ"ל ואני יושב הראש, 

בנינו לזכאי משרד השיכון שנקבע מודל. המודל הוא פשוט. שופט בית משפט 

עליון חליבה עמד בראש. עכשיו, נקבעו קריטריונים. זכאי משרד השיכון עם 

וד הכי גבוה. הבנת? נקבעו קריטריונים. ואז אנחנו בנינו אחרי שהמדינה הניק

העמידה לרשותנו קרקעות. קרקעות של המינהל ואנשים, הלא מרכיב של 

מרכיבים. מחיר הדירה, חוץ מהמע"מ יש לו ערך קרקע,  3הדירה יש לו 

עלויות הבנייה ורווח קבלני. העמידו לרשותנו את הקרקע שבקרקע היו 

אחוז הנחה לערך הקרקע ואז הם שילמו עבור עלויות  91ם שקיבלו תושבי

הבנייה. מאחר ואנחנו חברה שלא למטרות רווח, גם לא הייתי מוכן לקחת 

דולר שבשוק  117,000חדרים עלו  4-תקורה, היו דירות בתל גיבורים ש

דולר. ברור, ולנו יש תכנית ואני כבר  180,000עד  170,000החופשי היה 

וזה יהיה  500יחידות דיור בח/ 2,000כם שבזמנו הצלחתי להכניס אמרתי ל

 על פי אותו קריטריון שנקבע ושאנחנו, אני הולך ליישם אותו. כלומר,

 ובלי ערך הקרקע? מר יעקב מזרחי:

 מה? מר מוטי ששון:

 וללא עלות הקרקע? מר יעקב מזרחי:

ים שנקבע, אוקיי. מאחר אז אני מנסה להסביר לך. הם שילמו מחיר מסו מר מוטי ששון:

ושופט בית משפט עליון עמד בראש הועדה, הכול היה מבוקר בצורה כזאת 

שנתנו לך, ואיך זה היה? נכון. עשו הגרלה וכל אחד הוציא את הפתק שלו, 

יותר נכון היה ילד. קראתי לילד אמרתי הנה בוא חמוד, בוא תביא מזל 
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א אומר משפחה זו וזו להרבה אנשים. הוא התחיל להוציא פתקים ואז הו

. אתה מבין? ובהגרלה בנוכחות 9בקומה שנייה דירה  10מקבלת בבניין מספר 

 השופט, שופט בית משפט עליון. ככה זה נקבע ואז,

 וגם היו כאלה שזכו ולא היה להם כסף. מר חיים זברלו:

ניהלתי אותו גם עכשיו, למה אני אומר, יעקב. יש, יש לנו את כל המנגנון. אני  מר מוטי ששון:

אז אני יודע איך לעשות את זה. עכשיו אני דורש עוד אלפי יחידות דיור 

 ואני במשא ומתן לקבל עוד ואני רוצה לתת את זה, 500בח/

 שהקרקע של המינהל? מר מאיר חלבי:

 לתת את זה לטובת, מר מוטי ששון:

 הקרקע לא של המינהל. מר חיים זברלו:

 מוטי, מר זאב ניסים:

 אבל מה זה אומר לתת את זה? מר בר שי:

 הקרקע של המינהל? 500ח/ מר מאיר חלבי:

זה לא קרקע של המינהל. ברגע שהביאו שם תכנית אז אמרתי אני נתנו לי  מר מוטי ששון:

. דירות אז אמרתי לא, אני לא הולך לאשר 5,000-. דירות התחלתי ב2,000

 לכם את התכנית.

 ירות יהיו זולות יותר או קטנות יותר?מוטי השאלה אחרת. הד מר יעקב מזרחי:

 בדיוק, זו השאלה. גב' אלינור מטלון:

 כי קטנות יש. מר יעקב מזרחי:

 גדולות, גדולות. מר חיים זברלו:

 כי סתם דוגמה, גם בחנקין יש דירות גדולות אבל הן יקרות בטירוף. גב' אלינור מטלון:

 אתה צריך להסביר להם שיש הבדל בין, מר זאב ניסים:

 מה שכן, מר מוטי ששון:

 יש הבדל בין הדירות לזוגות צעירים, מר זאב ניסים:

 חבר'ה בונים דירות קטנות שגם, מר מוטי ששון:

 אבל מתחם רבי עקיבא, מר זאב ניסים:

שגם לזוגות צעירים, גם משפחות חד הוריות וגם אם יש אנשים שהתבגרו  מר מוטי ששון:

חדרים. אז  2-חדרים רוצים לעבור ל 4-5ורוצים לעזוב את הדירה שלהם של 

 שיהיה גם.

 הדירות שמגיע לנו ברבי עקיבא שהגיעו לעירייה, מר זאב ניסים:
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 אז אני מנסה להסביר לך.  מר מוטי ששון:

נו אתה מסביר לי? תסביר לו. הוא שואל אותו שאלה אחרת אתה עונה לו,  מר זאב ניסים:

 מה ההבדל.אתה ענית לו יפה מאוד אבל הוא לא מבין 

 אז תסביר לו. מר מוטי ששון:

ההבדל הוא שהדירות ברבי עקיבא אנחנו צריכים למכור אותן במכרז ואתה  מר זאב ניסים:

לא יכול, אין לך זכאים פה. זכאים יש דירות שאתה מקבל מגרשים מהמינהל 

ואתה בונה. זה יש זכאים. שם יש הגרלות. זה רכוש של העירייה. מה אתה 

 להתחיל לעשות הגרלה?יכול 

 זאב אומר דבר מאוד חשוב. מר מוטי ששון:

 למה לא? מר יעקב מזרחי:

 אין דבר כזה. אתה לא יכול לעשות את זה. מר זאב ניסים:

 אדוני זה כספי ציבור. מר יעקב מזרחי:

 יעקב, יעקב. מר מוטי ששון:

 מה אתה אומר? מר יעקב מזרחי:

 ש של העירייה.אתה לא יכול. זה רכו מר זאב ניסים:

 נו מה? מר יעקב מזרחי:

 יעקב, יעקב. מר מוטי ששון:

 זה רכוש של העיר. אני לא יכול, אסור לי. מר זאב ניסים:

 אז שישכיר אותם. מר יעקב מזרחי:

 יעקב מה שהוא אומר לך זה, מר מוטי ששון:

 להשכיר זה בעיה בעייתית. זה אפשר אבל זה כבר, מר זאב ניסים:

 הוא חבר מועצה ותיק והוא זוכר את הסיפור שהיה לפני שנים, מר מוטי ששון:

 דירות, 40גם ברחוב האצ"ל היה לנו  מר זאב ניסים:

 ברחוב האצ"ל.  מר מוטי ששון:

 מוטי זאב ניסים מדבר על תקופת אנו באנו.  מר יעקב מזרחי:

 לא, לא, לא. מר זאב ניסים:

 מאז בניית הפרויקטים,מאז, מאז, אני אסביר לך משהו.  מר יעקב מזרחי:

 אם העירייה לא יכולה למכור את הדירות האלה, מר קובי מכלוף:

 תן לי לדבר. מר יעקב מזרחי:
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 יכולים להשכיר את הדירות האלה לתושבים? מר קובי מכלוף:

 תקשיב רגע. מר מוטי ששון:

ה שהיה מאז יצאו פרויקטים של מחיר למשתכן, שינו קריטריונים. זה לא מ מר יעקב מזרחי:

 פעם זאב ניסים.

 רגע רגע יעקב. מר קובי מכלוף:

 יעקב. מר מוטי ששון:

אתה נכנסת לדברים שלי עכשיו. מה שאמר זאב ניסים זה מזמן שמשה רבנו  מר יעקב מזרחי:

עלה להר סיני. היום בתקופת מחיר למשתכן שונו הקריטריונים. זה לא מה 

 שהיה פעם.

בין הדברים. תקשיב טוב מה שאמר, מה שאמר כאן  יעקב אתה עושה סלט מר מוטי ששון:

 זאב הוא צודק. הוא אומר לך דבר כזה,

 מה שהיה פעם אולי. מר יעקב מזרחי:

 לא. הוא אומר לך, מר מוטי ששון:

 גם היום.  מר זאב ניסים:

 לא, יש היום דברים אחרים. מר יעקב מזרחי:

 מה זה, מר זאב ניסים:

 הקרקע הזאת שייכת לתושבי חולון. צה להקשיב לתשובות?תגיד אתה לא רו מר מוטי ששון:

 נכון. מר יעקב מזרחי:

נקודה. ובתור כזה, אתה צריך לדעת מה המנדט שלך ולפי זה להחליט. אבל  מר מוטי ששון:

זה שייך לתושבי חולון. אני לא סתם אומר את זה, כי היה את אותו סיפור 

  ברחוב האצ"ל.

 יכולה להשכיר את הדירות האלה לתושבי חולון במחיר מוזל?העירייה  מר קובי מכלוף:

 גם לזה אני אתן לך תשובה.  מר זאב ניסים:

 באצ"ל, המגדלים של משה רום שהיה פתוח לכל עם ישראל. מר מאיר חלבי:

 זה העירייה.  מר זאב ניסים:

 יעקב קיבלת תשובה. יעקב, יעקב. יעקב, מר מוטי ששון:

 בה יחידות שם. זה הרבה כסף לעירייה.יש לך הר מר זאב ניסים:

 זברלו אם אתה בונה בית ספר אחד לציבור הדתי זה יספיק להם? מר יעקב מזרחי:

יעקב, יעקב. אנחנו נעשה, מתקיים דיון על כל העניין הזה כי רציתי רק להגיד  מר מוטי ששון:

 לך שיש לי תכנית,
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 אתה במחשבה על זה כאילו. מר יעקב מזרחי:

שאני כבר עובד על זה הרבה  500זה לא, אלפי יחידות לדיור זה שם. זה בח/ ששון:מר מוטי 

שנים. ואני מקווה שאני אשיג עוד אלפי יחידות דיור וזה יהיה לתושבי חולון 

 ויהיו מגבלות, יהיו הרבה מגבלות חוקיות.

 השאלה הכי חשובה מוטי, גב' אלינור מטלון:

 מוטי אבל זה לא יהיה, מר זאב ניסים:

 המחיר אם יהיה הנחה או לא. גב' אלינור מטלון:

 ברור שיהיה הנחה. מר זוהר נוימרק:

 למה ברור? הוא לא אמר על זה כלום. זה מה שגם יעקב בגדול שאל. גב' אלינור מטלון:

אם היית מקשיבה לי, תקשיבי. אם השטחים האלה של העירייה אני מפעיל  מר מוטי ששון:

ה שהיה רבין ואמרתי, החברה הכלכלית את המנגנון שהפעלתי בתקופ

מפעילה את זה. ברגע שהחברה הכלכלית מפעילה ואנחנו אומרים אנחנו לא 

למטרות רווח, באופן אוטומטי אני כל הנושא של רווח קבלני לא קיים. כי 

 אני לא צריך, אני לא רוצה להרוויח.

 ואז המחיר הוא יותר זול. מר זוהר נוימרק:

 תאתר מגרשים.  מוטי מר זאב ניסים:

אני לא צריך להגיד על זה אפילו, באופן אוטומטי. אמרתי לך, המרכיבים של  מר מוטי ששון:

 הדירה, יעקב, המרכיב של הדירה אני רק אסיים בזה, עלויות הקרקע,

 קרקע זה היקר. מר יעקב מזרחי:

שליש, אז -שליש-ועלויות הבנייה ורווח קבלני. אז אם לקחת את זה שליש מר מוטי ששון:

 הנה את רואה כבר שליש אחד ירד. רווח קבלני.

 אוקיי, תרשום אותי להגרלה. גב' אלינור מטלון:

 רגע מוטי, מוטי,  מר יעקב מזרחי:

 אני לא רושם. מר מוטי ששון:

 מוטי אני רוצה להבין אתה יוצא מפה עם בשורה?  מר יעקב מזרחי:

עם בשורה אבל אני עובד על זה חזק ואני  אם אתה, אני עוד לא רציתי לצאת מר מוטי ששון:

 מקווה שאני אצליח להוסיף עוד אלפי יחידות דיור.

 ?500עכשיו רגע, אתה מתכוון לח/ מר זאב ניסים:

 זו בשורה במשורה. מר יוסי זיידה:

 . אז אתה תיקח, אתה תיקח מכמות של שטח ששייך לעירייה? 500רק לח/ מר זאב ניסים:
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 אני עובר לסעיף הבא. אוקיי. מר מוטי ששון:

 שי. מר יוסי זיידה:

 אשמח לתכנן. מר זאב ניסים:

 מה לך ולתכנונים של קרקעות? מר יעקב מזרחי:

 יעקב.  מר חיים זברלו:

 שי. מר מוטי ששון:

 

מוסדות החינוך שנבנו בחמש  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –שאילתא  .5

 2022-2017השנים האחרונות 

 השנים האחרונות. 5-ב. שאלתי לגבי מוסדות חינוך שנבנו בכן, טו מר שי קינן:

 קיבלת רשימה עם הכסף. מר מוטי ששון:

 כן, בדיוק. אין מה, כן, בסדר. אין מה להתעכב על זה. מר שי קינן:

 אני מבקש לצרף לזה, מר מוטי ששון:

 לפרוטוקול. מר יוסי זיידה:

 לפרוטוקול את הנספחים שנתנו.  מר מוטי ששון:

 כן. י קינן:מר ש

 בעצם ענינו באותה טבלה על שתי השאלות שי. מר יוסי זיידה:

 כן, כן. בגלל זה אני לא דורש להאריך בזה.  מר שי קינן:

 ?6אז  מר יעקב מזרחי:

 

מהי עלות כל פרויקט ומהו ההחזר  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  -שאילתא  .6

 ל פרויקט בנפרדאבקש פירוט עבור כ –שהתקבל ממשרד החינוך עבורו 

 לגבי השאילתא הראשונה, ביקשתי גם את העלויות וגם אותן קיבלתי.  מר שי קינן:

 השנייה.  עו"ד יונת דיין:

 ויש שאילתא נוספת בנוגע לדו"ח הביקורת האחרון.  מר שי קינן:

 שאילתא של עינב.  עו"ד יונת דיין:

 ך התנגדות.נכון, נכון. אני כבר אמשיך אלא אם כן יש ל מר שי קינן:

 אני לא, תשאל את עינב אם יש לה התנגדות.  עו"ד יונת דיין:
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 אני כבר בשוונג יונת.  מר שי קינן:

 

האם הוגשה בקשה  –של חברת המועצה קפלן בשארי עינב בנושא  –שאילתא  .7

 למשרד החינוך להחזרת הכספים עם המלווים והסעות?

מיליון ש"ח לא הוחזרו לעירייה ממשרד  10בדו"ח הביקורת האחרון הוצג כי  מר שי קינן:

החינוך בגין הוצאותיה על מלווים והסעות. האם הוגשה בקשה למשרד 

 להחזר הכספים?

טוב. הדיווחים ממשרד החינוך נמצאים בבדיקה של רואה חשבון חיצוני.  מר מוטי ששון:

לאחר הבדיקה ובהתאם לממצאים נפנה למשרד החינוך. כבר לפני חצי שנה, 

ם קשר לישיבה של המועצה ולדו"ח הביקורת, מבדיקה ראשונית בלי שו

שעשינו והוצגה למשרד החינוך נראה כי מדובר במיליוני שקלים בודדים. 

משרד החינוך טען כי יש בדו"ח נושאים שיש לבדוק אותם שוב. הלא, כל 

פעם שמגישים דרישה למשרד החינוך הוא בודק ויש דברים שהוא אומר את 

, את זה אני לא מכניס, זה אתה תיתן לי הסברים נוספים. נראה זה אני מכניס

כי מדובר, משרד החינוך טען כי יש בדו"ח נושאים שיש לבדוק אותם שוב 

. 2021ואנו בוחנים זאת שוב אך בכל מקרה לא יוחזרו כספים מלפני שנת 

למען הסר ספק, איננו מקלים ראש גם באלפי שקלים ונפעל לקבל את כל 

גיעים לנו שכאמור נמצאים בשלבי בדיקה. לסיכום, עם סיום הכספים המ

הבדיקה נדע את היקף הסכומים ונפעל להחזירם מול משרד החינוך. נעדכן 

 את המועצה בהתאם לתוצאות של הפעילות.

 יש לי שני דברים להגיד על זה. מר שי קינן:

 שאלת הבהרה. יש לך שאלת הבהרה? מר מוטי ששון:

 לא רוצה שאני אגיד, אין בעיה. אתה מר שי קינן:

 לא, יש שאלת הבהרה התכוונתי. הפרוצדורה זו שאלת הבהרה. מר מוטי ששון:

 כן. גב' אלינור מטלון:

 אין לי שאלת הבהרה, יש לי שני דברים להגיד על התשובה אם אפשר. מר שי קינן:

 זה אותו דבר.  גב' נעה צ'פליצקי:

 זה אותו דבר. מר חיים זברלו:

 תקרא לזה ככה. עה צ'פליצקי:גב' נ

 דבר נו דבר. מר יעקב מזרחי:

 אנחנו נקרא לזה הבהרה. מר זאב ניסים:
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אני אגיד את כל מה שיש לי לומר, בסוף אני אשים סימן  אתה יודע מה? מר שי קינן:

שאלה. דבר ראשון, אני לא סתם שאלתי את השאלה הזאת. הנחתי 

את זה בלשון עדינה, להחזרת  שהעירייה לא פעלה מספיק חזק, אני אגיד

' אמרת לי 21', 20', 19', על 18הכספים. למה? כי בדו"ח הביקורת שדיבר על 

 משרד החינוך לא נתן את כל מה שהוא חייב לנו. מה אתה רוצה שי?

 ואתה ראית, מר מוטי ששון:

 רגע שנייה, שנייה מוטי. מר שי קינן:

 תסתכל בטבלה שנתתי, מר מוטי ששון:

 מוטי שנייה. נן:מר שי קי

 פעם הוא נותן יותר, פעם הוא נותן פחות. אבל זה להסביר לך שהוא נותן, מר מוטי ששון:

 שנייה מוטי. מר שי קינן:

דקה, שהוא נותן יותר זה אחרי שאנחנו מדברים איתו. שתבין, למשל קבעו  מר מוטי ששון:

דבר איתם מיליון ואני אומר להם לא מספיק אז אני מתווכח איתם ומ 10לי 

 מיליון. לכן אתה תראה, 1.5ואז הם מוסיפים עוד מיליון, 

מוטי לי אין בעיה עם זה שבאים בדברים עם משרד החינוך, מגיעים איתם  מר שי קינן:

 למשא ומתן ולסכום מסוים.

 מוטי לא פראייר בכסף תאמין לי. מר יעקב מזרחי:

עיה? יש לי בעיה שהעירייה לא עשתה עם זה אין לי בעיה, איפה יש כן יש לי ב מר שי קינן:

את מה שנדרש להחזרת הכספים. עכשיו, איך אני יודע שהמחשבה שלי היא 

גם לצערי במקרה הזה נכונה? כי אנחנו מדברים כבר על שנת הכספים של 

לפני שנתיים ובתשובה שלך אתה אומר לאחר בדיקה נפנה, זאת אומרת 

'. אז 21', 20', 19על, אני מדבר על בלשון עתיד. לא פניתי, נפנה. אני מדבר 

 מתי אתה רוצה לפנות מוטי? זה בתשובה שלך, לא שלי.

 ' כבר פנו ויפנו שוב.21', התשובה אמרה שעל 21על  עו"ד יונת דיין:

 רגע שנייה, לא נכון כתוב לאחר בדיקה ובהתאם לממצאים נפנה. תסתכלי. מר שי קינן:

 השני.אבל תראה את המשפט  מר יוסי זיידה:

 מה? מר שי קינן:

כבר לפני כחצי שנה בבדיקה ראשונית שעשינו והוצגה למשרד החינוך נראה  מר יוסי זיידה:

 כי מדובר, זאת אומרת זה מדבר על,

 גם על זה יש לי מה להגיד. מר שי קינן:

 כבר הייתה פנייה.  מר יוסי זיידה:
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בר במיליונים בודדים למרות אז יש לי מה להגיד על זה. קודם כל, לא מדו מר שי קינן:

שגם אם זה מיליונים בודדים זה חמור אבל לא מדובר על מיליונים בודדים. 

' 21', 20', 19-אני בחשבון שאני עשיתי בדו"ח הביקורת, אוקיי, מדובר ב

מיליון ש"ח. אז זה לא מיליונים בודדים. זה לפי  30הסעות פלוס מלווים 

ת. זה מספרים שלכם, לא שלי. זה המספרים שאתם הצגתם בדו"ח הביקור

פא של החלק השני של התשובה הוא חמור ביותר. ראשון. דבר שני, הסי דבר

', זאת אומרת 21מה זה אומר? אך בכל מקרה לא יוחזרו הכספים שמלפני 

 30-הכסף הזה הלך. אז מה זה משנה עכשיו תפנה, לא תפנה. בכל מקרה ה

 מיליון האלה הלכו ולא יחזרו.

 תקשיב, אני אסביר לך. זו שאלת הבהרה ומיד תקבל הסבר.  ששון: מר מוטי

אז אני יכול בסיום להגיד האם זה ראוי שכך  אה, אתה רוצה שאלת הבהרה? מר שי קינן:

 העירייה תתנהג? עכשיו זו שאלת הבהרה.

 תשמע, אפשר לעשות מהכול דמגוגיה. מר מוטי ששון:

 נות לתשובה שלך.למה דמגוגיה? התייחסתי ברצי מר שי קינן:

 3אבל עכשיו אני מדבר. אבל אני מדבר, מה אתה מפריע לי? אני אישית  מר מוטי ששון:

שנים רדפתי אחרי משרד החינוך שהבטיחו סכום כסף ועל סמך  4שנים, 

שנים. עם החשב, עם  4הסכום הזה הוצאנו את התקציב. לא ויתרתי להם. 

אומר לי תשמע זה לא אני, אגף התקציבים באוצר שהוא מעל החשב שהחשב 

מגיע לכם, הבטיחו לכם, זה נכון אבל זה לא אני. זה הרפרנט של אגף 

התקציבים. אז אני הולך לשם ומדבר. לא מוותר. לא רק אני, כל מי שקשור 

לנושא של הגזברות לא מוותר. אבל ככה מתנהלים, לצערי הרב משרדי 

יושב עם דוקטור שושני ממשלה. אני יותר מזה, סיפרתי לך שיום אחד אני 

והוא אומר לי אני נותן לך. מביא פרוטוקול, יוצא פרוטוקול. אני הולך 

גלגל את זה, זרוק את זה  לממונה על המחוז. אתה יודע מה היא אמרה לי?

לפח. אני אומר לה מנכ"ל משרד חינוך, תסתכלי. לא מעניין אותי בכלל היא 

כלום. אז מה אני ויתרתי?  אומרת. אם אין לך הרשאת חשב, זה לא שווה

ברור שהתרוצצתי והלכתי. ושיגידו לי פתאום אין כסף? זה התשובות 

שקיבלתי. אבל הבטחתם, ביצעתי את הפעולה. ככה מתנהלים משרדי 

ממשלה. מה חשבת, שזה כמו בספר אני הגשתי, הוא הבטיח לתת לי את זה 

ונה לאחד כזה ויחזיר? לא יעזור כלום. הוא אומר לי אין לי. מה אתה ע

שאומר לך אין לי? אבל התחייבתי על סמך שאתה התחייבת להעביר לעיריית 

חולון סכום. הוא אומר לי אין לי. מה תעשה לי? ככה, כמו שאני אומר לך 

 ככה אמרו לי. הדברים לא מתנהלים כמו שאתה חושב.

 אין לי אין לי טענה, מר שי קינן:

 אבל אני אומר, מר מוטי ששון:



 558 פרוטוקול 01.01.2023 –ליום  64מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

31 
 

 רגע מוטי זה חשוב, ,רגע קינן:מר שי 

שי, שי אם אתה חושב שאנשים לא עבדו כולל מנכ"ל, כולל המנכ"ל. וידבסקי  מר מוטי ששון:

היה מוותר להם? דני פדר היה מוותר? אתה יודע כמה פעמים אני נסעתי 

כדי להתמודד עם האחראי  כמה ראשי ערים נוסעים לירושלים לירושלים?

על התקציבים ועם החשב? כמה? תבדוק, תשאל את החברים. אתה יושב כל 

פעם עם חברים שלך. תשאל את ניר ברקת כמה פעמים הוא נסע לחשב של 

אני ירדתי לרמה שלו כי אני רציתי כסף  משרד החינוך. הוא יורד לרמה שלו?

נותנים. אז אני מתווכח.  שמגיע לי. אז תדע לך שכולם מטפלים אבל הם לא

כבר עברה שנה, אני לא יכול להחזיר לך. אמרתי  אתה יודע מה הוא אמר לי?

לו לא יעזור לך. אני אלך איתך לבית משפט ואתה לא יכול לתבוע רשות 

ממשלתית תגידי לו בלי אישור של הפרקליטות. הפרקליטות לא מאשרת לך, 

 אתה לא יכול לתבוע את משרד החינוך.

 הגענו אז למשנה ליועמ"ש מול נתיבי אילון. יונת דיין: עו"ד

 תשמע. מר מוטי ששון:

הגענו אז לארז קמינץ שהיה משנה ליועמ"ש עם כל הסכסוך מול נתיבי אילון  עו"ד יונת דיין:

 על ירידת הערך, על השיפוי בגין ירידת הערך. הוא הכריע בסוף. 

 אבל לא נתן לי לתבוע אותם. מר מוטי ששון:

 אי אפשר ללכת לבית משפט, אי אפשר להגיש את העתירה על אפליה. "ד יונת דיין:עו

אתה לא יכול להגיש עתירה נגד משרד ממשלתי. נו, אפילו נגד משרד הפנים  מר מוטי ששון:

הגשתי עתירה שרצו לקחת לנו את השטחים. זה לא עובד כמו שאתה חושב, 

 יאללה מרים טלפון אתה בא, מביא לו מכתב.

 מיליון? יוציא להם את העיניים והיה לוקח להם את זה. 30מוטי יוותר על  יעקב מזרחי: מר

 מיליון? 30איזה  מר מוטי ששון:

 אין לו ברירה. מר יעקב מזרחי:

 אוקיי, אני עובר לשלב הבא. תאמין לי, זה לא קל. לא קל.  מר מוטי ששון:

 נתתי לך לענות בהרחבה מוטי. מר שי קינן:

 תבוא אליי תגיד לי נו, יאללה.  ששון:מר מוטי 

 מוטי. 8סעיף  מר יוסי זיידה:

 , מה הוא?8סעיף  מר מוטי ששון:

 בקשה לאישור ניהול משא ומתן. מר יוסי זיידה:

 בקשה לניהול, עברתי אחד. מר מוטי ששון:
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 לצורך ביטוח לעולם הסייבר. עו"ד יונת דיין:

 

לצורך עריכת ביטוחי סייבר לעיריית בקשה לאישור ניהול מו"מ עם חברות ביטוח  .8

 חולון

קיבלתם את המכתב של סיוון צחי שאחראית גם על תחום הביטוחים. כמו  עו"ד יונת דיין:

שחברי ועדת המכרזים יודעים, יצאנו למכרז. לא קיבלנו על זה הצעה. זה גם 

תחום חדש, גם תחום סבוך והוא מאוד מסוכן מאחר ולעירייה כידוע היא 

תוקף תפקידה גם מידע מאוד רגיש של תושבי העיר. אנחנו מחזיקה מ

לנהל משא ומתן עם חברות  מבקשים את האישור שלכם בהתאם לתקנות

הביטוח כשעודכנו לאחרונה שגם מרכז השלטון המקומי דרך החברה למשק 

 ולכלכלה מייצר איזשהו מסגרת, אז אנחנו גם נבדוק אותו. 

בעד. מי נגד? מי  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 נמנע? שי?

 אני בעד. מר שי קינן:

 בעד. 16 עו"ד יונת דיין:

 בעד, אין נגד אין נמנעים אני עובר לסעיף הבא. 16 מר מוטי ששון:

 אושר. עו"ד יונת דיין:

  אושר. מר מוטי ששון:

 .9 מר יעקב מזרחי:

 ?7מה עם  מר זאב ניסים:

 ?7איזה  מר יעקב מזרחי:

 שי דיבר על זה. גב' אלינור מטלון:

 הם דיברו ביחד. גב' נעה צ'פליצקי:

 

 הוספת טבלה חלוקה למכינות קדם צבאיות בעיר חולון –פרוטוקול וועדת תמיכות  .9

אישור פרוטוקול ועדת התמיכות, תוספת טבלת חלוקה למכינות קדם  מר מוטי ששון:

 ידוע לכם יש מכינות קדם צבאיות.צבאיות בעיר חולון. כ

 זהו, איזה מכינות קדם צבאיות למעט תלם יש בחולון? גב' אלינור מטלון:

 רק רגע, איפה יוסי? מר מוטי ששון:
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יוסי יצא להכין לך תה אבל נמצא פה דורון, רואה חשבון דורון עברי שמלווה  עו"ד יונת דיין:

 גם את ועדת התמיכות שלנו.

 ן, שלום.כ מר דורון עברי:

 תתקרב. מר מוטי ששון: 

 מיקרופון, דורון צריך מיקרופון. עו"ד יונת דיין:

 בוא לפה לא שומעים אותך. מר מוטי ששון:

 דורון צריך מיקרופון. עו"ד יונת דיין:

 אנחנו לא רואים אותך, מה זה. מר זאב ניסים:

 תבחר איפה יש כיסא פנוי.  עו"ד יונת דיין:

שומעים אותי? לגבי המכינה הקדם צבאית, יש בתבחינים, תבחיני עירייה  מר דורון עברי:

שקובעים מה הקריטריונים לקבל את התמיכה. רק מכינה אחת הגישה את 

הבקשה שנקראת תלם ובדקנו שאכן המכינה הזאת עומדת בקריטריונים 

בהתאם לתבחינים ולאחר שבדקנו היא נמצאה מתאימה ואושר לה הסכום 

 שאושר בתקציב העירייה. על פי הסכום 

 כמה הסכום? מר זאב ניסים:

 .91,000 גב' אלינור מטלון:

 . בסדר?91,200 מר דורון עברי:

 השאלה אם יש עוד מכינות קדם צבאיות בחולון. גב' אלינור מטלון:

 לא הגישו אבל. מר יעקב מזרחי:

 זה המכינה שהגישה. מר דורון עברי:

 היחידה? גב' אלינור מטלון:

 היחידה. רון עברי:מר דו

 לא, יש עוד בחולון. לא רק שהגישה. גב' אלינור מטלון:

 שהגישה ובדקנו אותה.  מר דורון עברי:

 הם יודעים אבל שהם יכולים להגיש? מר אלרון פנחס:

 כן, זה פורסם.  מר דורון עברי:

 פורסם ברבים. מר מוטי ששון:

 יש רק מכינה אחת בחולון. גב' אלינור מטלון:

 אוקיי מי בעד אישור פרוטוקול ועדת תמיכות תוספת טבלת, טי ששון:מר מו
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 מוטי פה אחד, פה אחד. מר יעקב מזרחי:

חלוקה למכינות קדם צבאיות בעיר חולון על פי מכתבם של יוסי זיידה,  מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד, אין  17. מי בעד? 12.12.2022-רחמים בינוני ואביבה שרון מה

 .אושרנמנעים 

 אני אשאל רק שאלה. האם אנחנו יודעים כמה תבחינים נותנים לתלם ביפו? גב' אלינור מטלון:

 ביפו? מר דורון עברי:

 כן. גב' אלינור מטלון:

 בתל אביב יפו? מר דורון עברי:

 כן. יש שם הרי עוד שלוחה. גב' אלינור מטלון:

 אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון: 

 

והוספת תבחין לבני העדה  2023תיקון תבחינים לשנת  –פרוטוקול ועדת תמיכות  .10

 האתיופית 

והוספת תבחין לבני  2023פרוטוקול ועדת תמיכות, תיקון תבחינים לשנת  מר מוטי ששון: 

, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1העדה האתיופית. מי בעד? 

 . אושרן נמנעים, בעד. אין נגד, אי 16

נעשה ונשמע, שנייה. תסביר לנו בדיוק על מה מדובר. שנבין רק מה, מה  מר זאב ניסים:

 קורה. 

 יש לך מצורף. רשום לך למטה. מר יעקב מזרחי:

המבנה בפרופסור שור נבנה לטובת הקהילה האתיופית שישמש אותם  מר יוסי זיידה:

 ל, אירועי שמחה. כמועדון לפעילות המסורתית שלהם. אירועי אב

 הם עושים את זה בגנים הציבוריים. מר מוטי ששון:

 לא, לא, בסדר. אני לא מתנגד. פשוט הצבעתי, קודם כל עכשיו אני שואל. מר זאב ניסים:

 עכשיו, נותר מצב, מר יוסי זיידה:

 אתה צריך לעשות הפוך אבל. גב' אלינור מטלון:

ות בהפעלה. זה היה אמור להיות בהפעלה שבהפעלה, זה היה אמור להי מר יוסי זיידה:

עירונית. מסתבר שבהפעלה עירונית לא נוחה לאפשר להם לנהוג על פי מנהגי 

העדה בכל מה שקשור לבישול האוכל וכל מיני דברים מהסוג הזה אז העברנו 

את זה באמצעות ועדת תמיכות. תיקצבנו אותם כדי שהם ינהלו לבד את 

 עצמם ואז יהיו פחות מגבלות.

 אוקיי. בעד, בעד, כולם הצביעו בעד. איזה סעיף? מר מוטי ששון:
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 מוטי. 11 מר יעקב מזרחי:

 דו"ח ועדת השקעות. דני. מר יוסי זיידה:

 דני פדר. עו"ד יונת דיין:

 מה דני? אה, רחמים לא פה.  מר מוטי ששון:

 

  2022ספטמבר  –דו"ח ועדת השקעות לחודשים יולי  .11

 שם?צריך לבוא ל מר דני פדר:

 בוא, בוא דני בוא.  מר יעקב מזרחי:

 דני. חבר'ה יש למישהו שאלות? מר מוטי ששון:

 אין.  מר חיים זברלו:

 לא, לא. מר יעקב מזרחי:

 אין שאלות אז מי בעד? מר מוטי ששון:

 מוטי. 11סעיף  מר יעקב מזרחי:

 מי בעד? מר חיים זברלו:

 אז מי בעד? מר מוטי ששון:

 רגע.  גב' אלינור מטלון:

 אז יש לך שאלה? מר מוטי ששון:

 רגע. דני בא עד לפה לשבת בכיסא בסוף כלום?  גב' אלינור מטלון:

 יש שאלות או אין שאלות? מר מוטי ששון:

 בנוגע למה. מר זאב ניסים:

 תציגו. מר קובי מכלוף:

 כולם בעד. מר יעקב מזרחי:

 , 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 בנוגע למה? ניסים:מר זאב 

 דו"ח השקעות.  גב' אלינור מטלון:

 מה? גב' נעה צ'פליצקי:

 , דו"ח השקעות.11 גב' אלינור מטלון:

 . אתה בעד?17, 16 מר מוטי ששון:
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 כן.  מר יעקב מזרחי:

 . הלאה. מה הסעיף הבא?אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  17 מר מוטי ששון:

 חובות. מוטי, מחיקת 12 מר יעקב מזרחי:

 

 מחיקת חובות בהסדרי פשרה .12

 ראינו. גב' נעה צ'פליצקי:

 מחיקת חובות. מר מוטי ששון:

 יש לכם את הטבלה, יש איזושהי שאלה? עו"ד יונת דיין:

 כן, ראינו. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, אם מישהו רוצה להציג? מר ראובן קייקוב:

 דף חדש.  אני בעד למה עכשיו ממשלה חדשה, יאללה. מר זאב ניסים:

 מה הקשר? גב' נעה צ'פליצקי:

 מה השאלה? עו"ד יונת דיין:

 לא יודע מה הקשר, אני יודע מה הקשר? מר זאב ניסים:

מוטי עלה פה רעיון שבגלל שאנחנו בשנת בחירות עכשיו אתה צריך לעשות  מר יעקב מזרחי:

 יום אחד ערב גיבוש לכל חברי המועצה. 

 הבחירה.זה עושים אחרי  מר מוטי ששון:

 לא, תעשה עכשיו. תאמין לי אתה חייב לעשות ערב גיבוש לכולם.  מר יעקב מזרחי:

 בחו"ל, מה אתה מדבר? מר זאב ניסים:

 למה, למה לא? מר יעקב מזרחי:

השורה הראשונה איך הגענו למצב שלא גבינו באמת סכום כזה גבוה? כאילו,  מר בר שי:

 זה כמעט חצי מיליון.

 שנים. 16-17ה מתפרס אם תסתכל שם על כמעט, על ז עו"ד יונת דיין:

 שנה. 15אבל התהליך הסתיים לפני  מר בר שי:

 והיה ניסיון, היה ניסיון ארוך שנים כולל ניהול של תביעה משפטית ארוכה. עו"ד יונת דיין:

אתה יודע כמה מנסים להוציא את הכספים האלו? עושים את כל  מר חיים זברלו:

 האפשרויות.

 שנה? 15 י:מר בר ש

 הרבה כספים, מר חיים זברלו:
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שנים נוספות  16במשך עוד  2007-צריך גם להבין שהסכום שעמד לגבייה ב עו"ד יונת דיין:

 שנים בערך הוא מכפיל את עצמו.  7שילש עד ריבע את עצמו. כל 

 לא אני מבין. מר בר שי:

 אוקיי, מי בעד? מי בעד, מר מוטי ששון:

 .12סעיף  מר יעקב מזרחי:

מחיקת חובות בהסדרי פשרה, מכתבה של יולי, לפי מכתבה של ממלאת  מר מוטי ששון:

, 3, 2, 1. מי בעד? מי בעד? 2022לדצמבר  20-מקום מנהלת מחלקת הגביה מ

נמנעים.  3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.

 

ת הממשלה להכרזה על מתחם פינוי בינוי, נדרש אישור מועצת כחלק מהנחיו .13

העיר. מצ"ב הנחיות מצד הרשות הממשלתית להתחדשות עירונית. אנחנו 

מבקשים להעלות למועצת העיר הקרובה שני פרויקטים המבקשים הכרזה: 

 )הבניין שקרס(, פרויקט דב הוז 38-ו 36פרויקט סרלין 

 מהנחיות הממשלה להכרזה על מתחם פינוי בינוי,סעיף הבא. כחלק  מר יוסי זיידה:

 דילגת על סעיף. עו"ד יונת דיין:

 נדרש, לא.  מר יוסי זיידה:

 אישרנו את זה אבל מוטי. מר יעקב מזרחי:

מצ"ב הנחיות מצד הרשות הממשלתית להתחדשות עירונית. אנחנו מבקשים  מר יוסי זיידה:

הכרזה. אחד זה פרויקט  להעלות למועצה הקרובה שני פרויקטים המבקשים

המעפילים, מתחם גדול -, הבניין שקרס והשני זה פרויקט דב הוז36-38סרלין 

 יחידות דיור בקידום של הרשות להתחדשות עירונית. 1,100-של כ

 מי בעד? מר חיים זברלו:

 רגע אחד. תסביר להם למה אתה עושה את זה. מר זאב ניסים:

 המועצה לעבור למועצת העיר, זה הכול. זו התשובה. כי זה חייב אחרי  מר יעקב מזרחי:

 לא.  מר זאב ניסים:

 אישרתם את זה רק, מר ראובן קייקוב:

 זה מגבלות של הרשות להתחדשות עירונית.  עו"ד יונת דיין: 

 מה זה קשור לזה? מר מוטי ששון:

 אני שואל. תמ"א,  מר ראובן קייקוב:
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 תשאל את אביעד. מר יוסי זיידה:

 במסגרת מה שמבקשים, ניסים:מר זאב 

 שנים, 5שנים, אחרי  5שנים, אחרי  5כי  מר ראובן קייקוב:

 אתה לא יודע מי יבנה ומי לא יבנה שם.  מר חיים זברלו:

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 שנים או שגם לאורך? 5אז רגע, גם פה יהיה עכשיו  מר ראובן קייקוב:

 ירונית.המנהלת להתחדשות ע מר יעקב מזרחי:

 זה כבר בתנועה שני הפרויקטים האלה.  עו"ד יונת דיין:

 אבל גם שם יהיה התחדשות עירונית. מר ראובן קייקוב:

 אלה כבר שני פרויקטים שבתנועה. עו"ד יונת דיין:

 זה יצא לדרך. מר חיים זברלו:

, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד? מי בעד? אוקיי, מי בעד? זברלו.  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף. אושר.בעד. אין נגד, אין נמנעים.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11

עכשיו שאלה, בנוגע לזה. בכל הקטע הזה היטלי השבחה וכל הדברים האלה,  מר זאב ניסים:

 על מנת להקל על הקבלנים אני מבין?

רשות. זה גם כדי לקבל את הליווי זה גם כדי לקבל את הליווי מהמדינה, מה עו"ד יונת דיין: 

 מהרשות להתחדשות עירונית של המדינה.

 זה בגלל ההתחדשות העירונית זה צריך לבוא למועצה מעבר לועדה.  מר יעקב מזרחי:

 זה קשור לתנאים שהקבלן יכול לקבל שם.  מר זאב ניסים:

 יאללה מוטי.  מר יעקב מזרחי:

 . 14סעיף  מר יוסי זיידה:

 

  במוזיאון הילדים למר סעדיה בן גיגי )מדריך עיוור( הארכת שירות .14

 הארכת שירות למר סעדיה בן גיגי, מדריך עיוור במוזיאון הילדים.   מר יוסי זיידה:

 אני יודעת שממהרים אבל אי אפשר ככה. גב' אלינור מטלון:

 המקליט לא מצליח לנהל את זה מסודר, לא יהיה לנו תמלול.  עו"ד יונת דיין:

 כן. בדיוק הפוך אני עושה לך סדר. אלינור מטלון:גב' 

 , הארכת שירות למר סעדיה בן גיגי מדריך עיוור במוזיאון הילדים. 14סעיף  מר יוסי זיידה:
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בעד, אין  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אני לא אומר.  מר מוטי ששון:

 סעיף הבא.אני עובר ל אושר.נגד אין נמנעים. 

 

 הארכת שירות לגברת רבקה ראובן ממוזיאון העיצוב .15

 הארכת שירות לגברת רבקה ראובן ממוזיאון העיצוב.  מר יוסי זיידה:

 קיבלתם את הבקשה. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 מי שלא מביא אישור רופא לא מתקדם.  עו"ד יונת דיין:

 יאללה. פה אחד, נו מר חיים זברלו:

בעד. אין נגד, אין  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 .אושרנמנעים. 

 

אישור בקשה להצטרפות לצוות מגשרי בית ובוררות של מרכז השלטון המקומי  .16

 ליועמ"ש העירייה עו"ד יונת דיין

בית ובוררות של מרכז השלטון  אישור בקשה להצטרפות לצוות מגשרי מר יוסי זיידה:

 המקומי ליועצת המשפטית של העירייה, עורכת דין יונת דיין.

 יונת את צריכה להיות פה? מר יעקב מזרחי:

 אני אצא החוצה. אני אסביר לכם שזה כמו שאישרתם בזמנו, עו"ד יונת דיין:

, חודשיים 3-ליעקב רגע. זה מרכז גישור של המרכז לשלטון מקומי, אחת  מר יוסי זיידה:

 שלושה יונת תידרש להגיע כדי,-וחצי

 אבל זה בתשלום? מר זאב ניסים:

 לא, לא בכסף. מר יוסי זיידה:

 מה לא מקבלת כסף? מה אתם מכבידים עליה? מר זאב ניסים:

יש איסור עבודה נוספת. זה יכול להיות אחר הצהריים, זה יכול להיות  מר יוסי זיידה:

 שלטון מקומי. זה חלק, בשעות הבוקר אבל זה מרכז

 רגע אפשר להבין על כמה שעות מדובר בסך הכול? גב' אלינור מטלון:

 שלושה, חצי יום משהו כזה זה יכול להיות.-אחת לחודשיים וחצי מר יוסי זיידה:

 אבל למה לא? מר יעקב מזרחי:

 זה לא למטרות כסף. מר מוטי ששון:
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 גישור, גישור. מר יוסי זיידה:

 היא עשתה קורס גישור, מר מוטי ששון:

 אני המגשרת בתוך, עו"ד יונת דיין:

 יש מרכז גישור של השלטון המקומי.  מר יוסי זיידה:

מי בעד? חברים, מה זה דבר שהוא מאוד טריוויאלי שאנשים במרכז שלטון  מר מוטי ששון:

 מקומי,

 אין בעיה. אפשר לשאול מה שרוצה. גב' אלינור מטלון:

 קורס גישור ושולחים אותה מפעם לפעם להיות, עושים מר מוטי ששון:

 עשתה את זה מימי בעבר למשל, כמגשרת. מר יוסי זיידה:

מימי בעבר אישרנו לה פה במועצה והיא עשתה את זה. זה פעם בכמה  מר מוטי ששון:

 חודשים.

 מי בעד? מר יוסי זיידה:

בעד. אין נגד  17, 16, 15, 14, 13 ,12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

  אושר.אין נמנעים, 

 

 הארכת כהונה של מר דני פדר דירקטור בתאגיד מי שקמה .17

הארכת כהונה של מר דני פדר, דירקטור נציג העירייה בתאגיד מי שקמה. מי  מר יוסי זיידה:

 בעד.

בעד.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? דני פדר.  מר מוטי ששון:

שתהיה שנה טובה לכולם. הישיבה נעולה. ואני . אושראין נגד אין נמנעים. 

אברך בשמכם, רגע, אני שולח בשמכם מזל טוב למורן ישראל, נולד לו בן. 

 שיהיה במזל טוב בשם כולנו.
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